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Mjub izredno slabemu vremenu — mnoge ceste so bile ne-
prevozne in celo neprehodne — se je referenduma v Litiji ude-
ležilo več kot 95 odstotkov volivcev. Litijčani sose namreč odlo-
čili.dabodotudi vprihodnjempetletnemobdobjuzdruževali 2
odstotka neto osebnih dohodkov, s čimer bodo uresničili dokaj
obsežen program .?. samoprispevka.

• .
Navajeni smo že, da so knjige drage in če slučajno ni tako,

sumljivo zmajujemo z glavo, češ: pla/a. Pa vendarle je možnost
nakopa knjig po izredno nizki prodajni ceni za marsikaterega
bralca prav prijetno presenečenje, zlasti še, ker gre tudi za ne-
katere knjige uspešnice. Zbirka Žepna knjiga, o kateri govori-
mo, je plod sodelovanja sedmih slovenskih založb, nosilec ak-
cije pa je Cankarjeva zaiožba. Žal, tako smo prebrali v Dogovo-
rih, smo nekateri kijub vsemu še vedno vajeni lepih, v usnje ve-
zanih in na najboljši papir tiskanih dragih knjig, saj zanimanje
za žepno knjigo upada, pa tudi dvajset miKjonov minusa pri za-
ložnikih pove precej. Upajmo pa, da se bo to spremenilo predv-
sem Ijubiteljem knjig v prid.

•
Stanovalci Draveljske gmajne že štiri leta zamanj iščejo

svoje pravice, saj predstavlja odpravljanje napak na malo-
marno zgra jenih blokih že ves čas zapleten in težko rešljiv pro-
blem. Dlje icot do obljub niso prišli. Na eni zadnjih sej zborov
skupščine so tem težavam posvetili zares maratonsko razpravo,
kjer so lahko delegati slišali vrsto pojasnil, da je pravzaprav
vsakdo napravil, kar je bilo mogoče, čeprav so zidovi še vedno
razpokani. Seveda so se delegati tudi sami vključili v razpravo,
saj ne morejo razumeti, da so gradbeniki obnašajo tako neod-
govorno in iščejo vse mogoče vzroke, zaradi katerih da ne mo-
rejo opraviti svojih del. Delegatska skupščina -je po razpravi
poudarila, da morajo sanacijska dela nadaljevati bolj pospe-
šeno in da ne sprejema nobenih opravičil za zavlačevanje.

•
Vsekakor je bil lelošnji dan repubBke za številne člane delovnega ko-

lektiva Zdravstvenega doma Vič, pa tudi za občane, drugačen od prejš-
njih. Pričeli so namreč z gradnjo prizidka k zdravstvenemu domu. Tako
bodo pridobili tri dispanzerje — za predšolske otroke, za šolarje in di-
spanzer za ptjučne bolezni. ig


